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Landelijke bijeenkomst Federatie van VSV’s   

  

Datum: 22-03-2024 
Plaats:  Huis van de Stad te Gouda 
Tijd:  13:00- 16:30 uur 
 
Aanwezig 
Bestuur Federatie van VSV’s en 50 VSV leden (zowel fysiek als online) 
 
Opening 
 
Marije heet iedereen, zowel live als online, van harte welkom. 
Marije stelt de bestuursleden voor en geeft uitleg over het programma van de 
middag. 
 
Agenda 
 
Algemene ledenvergadering 

1. Terugblik 2023 en vooruitblik 2024 
2. Organisatieaanpassing Federatie (incl. bestuur) 
3. Financiën (jaarrekening en ontwikkeling contributiemodel) 

Update volgens versnellingsaanpak 
1. Kwaliteit van zorg: ZIG, capaciteit en triage  
2. Bekostiging van zorg: Subsidietraject ontwikkelen VSV’s met ZonMw 
3. Preventie en Kansrijke Start 
4. Data, gegevensuitwisseling en ICT> Perined, Babyconnect en toegang 

tot data  
Afronding 
 
 
Algemene ledenvergadering 
 
1. Terugblik 2023 en vooruitblik 2024 
 

1. Basiskader 
Het basiskader is in 2023 vastgesteld!  Dit heeft duidelijk gemaakt welke 
werkzaamheden er door de VSV’s worden verricht en aan de VSV’s 
toebehoren. Het heeft gezorgd voor erkenning van de VSV’s en vanaf 2025 ook 
voor structurele financiering. 
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2. De Federatie 

Als vertegenwoordiger van de VSV’s, worden zij steeds meer gevraagd als 
partij aan de landelijke overlegtafels.  

 
3. Visiedocument Acute zorg 

Marije en Lian hebben een visiedocument acute zorg geschreven om de 
complexiteit van het probleem duidelijk te maken en uit te leggen dat er niet 
een oplossing is maar samenwerking en afstemming de sleutel is tot de aanpak 
van het capaciteitsprobleem. 

 
4. ZonMw 

Het ZonMw-programma is van start gegaan. Het is een ingewikkeld proces. De 
Federatie ziet het als een van haar belangrijkste taken om de VSV’s in 2024 te 
gaan ondersteunen bij de uitvoering van het ZonMw programma. 

 
5. NRCG en CPZ 

De Federatie heeft in samenwerking met het NRCG (Netwerk Regionale 
Consortia Geboortezorg) een eerste kennisagenda gemaakt. De samenwerking 
met CPZ en NRCG, als integrale organisaties, is vergroot. Er wordt momenteel 
vooral gekeken wie welke taken en verantwoordelijkheden heeft en wie wat 
gaat oppakken in de komende jaren. Hierin worden positieve stappen gezet. 
Deze samenwerking zorgt ervoor dat het voor de VSV’s duidelijker wordt op 
wie zij in de toekomst kunnen terugvallen bij bepaalde onderwerpen en 
vragen.  
 

6. Professionalisering 
De professionalisering van de Federatie en afstemming op de regio’s zal in 
2024 worden voortgezet. Dit wordt verderop verder toegelicht.  
 

7. IGO’s 
Alle IGO’s hebben aangegeven zich aan te sluiten bij de Federatie. Hierdoor 
zijn bijna alle VSV’s nu aangesloten bij de Federatie van VSV’s 
 

8. Platform voor VSV’s 
- De Federatie wil een nauwer contact met haar leden om goed in te kunnen 

spelen op wat er allemaal speelt. Ze willen hiervoor meer het land in, maar 
daarnaast is er ook een platform opgericht. 

- Het platform biedt de mogelijkheid voor VSV’s om als VSV-bestuursleden 
onderling met elkaar te kunnen communiceren en vragen te stellen. De 
Federatie zal ook, haar informatie voor de leden, hierop delen. 
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- Het huidige platform is een opstart, ideeën over verdere invulling van het 
platform kunnen ingebracht worden bij de Federatie. 

- Alle leden hebben afgelopen week een uitnodiging met inlogmogelijkheden 
ontvangen. 

- Verzoek aan de leden: Vul het Excel bestand op het platform aan met 
contactgegevens die je met elkaar wilt delen. 

 
 
2. Organisatie aanpassing Federatie 
 
Op dit moment bestaat de Federatie nog uit een Dagelijks - en Algemeen bestuur en 
een kascommissie. Alle taken die nu door het bestuur gedaan worden staan 
hieronder benoemd in het rijtje VSV Dienstencentrum. De huidige bestuursleden 
hebben naast bestuurlijke- ook een groot aantal uitvoerende taken.  
Om de organisatie door te ontwikkelen wordt toegewerkt naar een Dagelijks bestuur 
met daarnaast een Raad van Advies. 
De Raad van Advies zal een aantal keer per jaar actief bevraagd worden om hun 
mening te geven over de lopende zaken en de weg gevolgd wordt, uiteraard kunnen 
zijn ook ongevraagd advies geven.  
Eén van de bestuursleden wordt de Bureaucoördinator. Het aanspreekpunt/ de 
contactpersoon tussen het bestuur en het dienstencentrum. Marije neemt die rol in 
de opstartfase op zich. 
Daarnaast zijn regio-coördinatoren nodig voor o.a. de implementatie van het ZonMw 
programma. 
De regiocoördinatoren kunnen afstemmen en terugvallen op een Landelijke 
coördinator, die taak zal Lian op zich nemen. 
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Daarnaast zijn er nog beleidsmedewerkers (experts) die zich speciaal richten op een 
bepaald thema. Bijvoorbeeld Sandra voor Kwaliteit en Data en Babette voor 
Cliëntvertegenwoordiging. Daar kunnen op termijn ook nog andere mensen bij 
komen. 
Het is niet de bedoeling om hier een grote organisatie van te maken, maar het zijn 
medewerkers die als contactpersoon zullen fungeren op bepaalde onderwerpen.  
Voor de functie van regio coördinator en leden van de Raad van Advies zijn al 
aanmeldingen binnen gekomen. Binnenkort zullen de gesprekken hiervoor plaats 
vinden. 
 

 
 
Het Bestuur 
De Federatie zal gebruik gaan maken van leegstaande werkruimte bij Perined in 
Utrecht. 
Hierdoor is er ook laagdrempelig contact mogelijk met de KNOV e.d. 
 
Op dit moment van de ALV bestaat het Dagelijks bestuur uit; 
Marije (voorzitter), Marlies (penningmeester), Leonie (aspirant lid) en Martien 
(secretaris) en Eric.  
 
Het algemeen bestuur bestaat uit:  
Lian, Sandra en Babette.  
 
Martien gaat de rol van penningmeester overnemen van Marlies 
Babette zal zodra er vervanging voor haar is terug te treden en zich te gaan inzetten 
voor de NRCG in Limburg 
 
Leonie van Rheenen, gynaecologe in Amsterdam en actief binnen het VSV wordt 
voorgedragen als nieuw bestuurslid van de Federatie. 

Bureau 
Coördinator
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Coördinator

Regio 
Coördinator

Regio 
Coördinator

Regio 
Coördinator

Regio 
Coördinator

Regio 
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Vraag 1 
Zijn de leden akkoord met het toetreden van Leonie als nieuw 
bestuurslid van de Federatie?  
 
Antwoord: 
De leden zijn akkoord en hebben geen bezwaar. 
 

 
Na de ALV ziet de organisatie er als volgt uit: 
 
Dagelijks bestuur 
Marije (voorzitter) 
Martien (secretaris en penningmeester) 
Leonie 
Marlies  
Vacatures 
 
Raad van Advies 
Nog geen leden, vacatures staan uit 
 
Bureau 
Eric (Babyconnect) 
Lian (landelijk coördinator) 
Sandra (expert data en kwaliteit) 
Babette (cliëntenparticipatie)  
 
 
 
3.Financiën 
 
Hieronder een overzicht van de financiële verantwoording over 2023. 
De kascommissie heeft het financiële overzicht goedgekeurd. 
Hun advies is om de vacatiegelden van het betreffende jaar ook op te nemen in 
hetzelfde jaar ook al worden ze pas later uitbetaald. Deze aanpassing is nu ook al 
verwerkt in de financiële verantwoording van 2023 
 
Er is een openstaande vacature voor de kascommissie. Een taak van enkele uren per 
jaar. 
Liefhebbers kunnen zich hiervoor aanmelden bij het Bestuur. 
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Martien gaat de rol van penningmeester van Marlies overnemen nu de Federatie 
subsidie gaat krijgen, er met grotere bedragen gewerkt gaat worden en daarover 
verantwoording moet worden afgelegd aan VWS. Om die reden zal er ook gewerkt 
gaan worden met een administratiekantoor. 
 
In 2024 zal er een verandering plaats gaan vinden omtrent de contributie. Tot op 
heden betaalde ieder VSV hetzelfde bedrag. Vanaf dit jaar zal er naast een vast 
contributiebedrag een apart bedrag gevraagd worden afhankelijk van de grootte van 
het VSV. Hiervoor zullen de Perined cijfers omtrent de partussen gebruikt worden. 
De contributie inning zal in november 2024 plaats vinden. 
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Vraag 2 
Zijn er bezwaren van de leden op de financiële verantwoording van 2023? 
 
Antwoord: 
Er zijn geen bezwaren. 

 
Martien en Peter Boudewijn geven uitleg over de begroting van 2024 en het tot stand 
komen hiervan. Een groeimodel vooruitlopend op de subsidievergoeding voor de 
VSV’s vanuit het Basiskader. 
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Vraag 3 
Zijn de leden consent met het contributievoorstel? 
 
Antwoord: 
De leden zijn akkoord, er zal nog wel toelichting op de begroting komen naar 
aanleiding van vragen die zijn gesteld.  

 
De begroting wordt op een enkel punt aangepast en vervolgens op het platform 
geplaatst. Daarbij zal ook een verzoek worden gedaan om akkoord te geven op de 
begroting van 2024. 
 
  
Update volgens versnellingsaanpak 
 
1.Kwaliteit van zorg  
 
Zorgstandaard 
Er is een verzoek gekomen om feedback vanuit de VSV’s op de taken van het VSV 
genoemd in de ZIG. De nieuwe ZIG is terug te vinden op de website.  
Alle feedback en suggesties kon tot 4 April gestuurd worden naar; 
marlies.kluiters@federatieVSV.nl 
 

Capaciteit/ triage 

De Federatie heeft afgelopen jaar nauw samen gewerkt met de LNAZ om cijfers 
omtrent capaciteit en urgentie helder te krijgen. Diverse VSV’s hebben het LPZ-
dashboard opgestart of zijn dat aan het door ontwikkelen. Daarnaast is er een 
weigeringstool ontwikkeld. Daarmee probeert men zicht te krijgen op de 
beddencapaciteit en in voor- en bij meldingen en welke onderliggende indicaties 
zitten daarbij.  
Er wordt nu gekeken hoe die data bij het VSV terecht kunnen komen i.p.v. enkel bij 
de ROAZen 
In de evaluaties komt naar voren dat er een discrepantie is tussen hoe weigeringen 
gekwalificeerd worden. Ongeveer 7 % van alle weigeringen komen binnen als acute 
indicaties, maar komen in de 2e lijn niet allemaal zo over. 
Er lijkt in overdrachten vanuit de 1e naar 2e lijn ruis en discrepantie te zitten. 
Op dit moment wordt er gekeken om de triagewijzer verloskunde door te 
ontwikkelen naar landelijke en uniforme codering waar regionale 
samenwerkingsafspraken op gemaakt kunnen worden. 
 

Vraag 4. 

mailto:marlies.kluiters@federatieVSV.nl
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Kunnen alle leden zich vinden in het feit dat de Federatie meewerkt aan de 
doorontwikkeling van de triagewijzer? 
 
Feedback: 
De VSV’s zijn niet verplicht om de triagewijzer te gaan gebruiken. De Federatie acht 
het wel wenselijk, om gezien de kwaliteit van zorg, ruis en verschillen in regio’s te 
voorkomen. 
 
Antwoord: 
De leden zijn akkoord. 

 
Hiernaast is de Federatie ook actief in de landelijke werkgroep Capaciteit van CPZ 
waarin alle landelijke beroepsorganisaties ook deelnemen. 
 
Clientparticipatie 
De Federatie is in overleg met de Patiëntfederatie, NRCG en CPZ om een 
gezamenlijke visie op cliëntparticipatie op te stellen en om tools te ontwikkelen om 
cliëntparticipatie vorm te geven binnen de regio’s/ VSV’s 
  
 
2.Bekostiging zorg 
 
ZonMw subsidieprogramma 

Marije en Elsbeth van der Ven van ZonMw geven een toelichting op het 
subsidieprogramma. 
 
Na vaststelling van het basiskader, met 4 hoofdverantwoordelijkheden/ bouwstenen 
en taken, heeft VWS toegezegd een stimuleringsprogramma op te zetten bij ZonMw 
voor de implementatie. 
Het traject is een opstap voor de VSV’s om te gaan werken met het basiskader en 
loopt van 2024 tot en met 2026 
 
Het stappenplan is opgebouwd uit heldere bouwstenen, waarbij ieder VSV zelf kan 
bepalen met welke bouwstenen het aan de slag wil gaan of welke zij willen gaan door 
ontwikkelen. Voor iedereen is bouwsteen 1 de minimale basis die doorlopen moet 
worden. 
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Doel van de bouwstenen: 

1. Het opzetten en in stand houden en verbeteren structuur en organisatie VSV 
(afgeleid van verantwoordelijkheid 1 uit het basiskader). 

2. Coördinatie van multidisciplinaire zorg en samenwerking in de regio  
3. Communicatie- en informatiestromen binnen en vanuit het VSV  
4. Kwaliteitsbeleid  

 
Per bouwsteen moet het volgende uitgewerkt worden;  

• Waar sta je als VSV? -> Uitgangssituatie 

• Waar wil je naar toe? -> Doelstellingen 

• Welke acties zijn hiervoor nodig? -> Plan van aanpak.  

• Hoe ga je dit evalueren? Wanneer ben je succesvol? -> Monitoring 
 
 
De stappen zijn te kwalificeren middels 5 gradaties: 

• We hebben nog niks 

• We hebben plannen, maar nog niet concreet omschreven 

• We hebben concrete plannen en willen deze uitvoeren 

• We zijn aan het uitvoeren, en monitoren het proces 

• Uitvoering is (deels) afgerond > we evalueren de uitkomst 
 
 

Vraag 5 
Wie helpt ons bij de aanvraag? 
 
Antwoord: 
De coördinatoren van de Consortia van de NRCG ondersteunen de VSV’s bij de 
aanvraag. 
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Ook zullen er nog 2 informatiemomenten zijn waarbij de aanvrager vragen kan stellen 
over de subsidieoproep 

 
 

Vraag 6 
Welke ondersteuning kunnen de VSV’s verwachten? 
 
Antwoord: 
De regio-coördinatoren van de Consortia (NRCG) en de Federatie van VSV’s bieden 
ondersteuning. 
- De coördinatoren van de Consortia ondersteunen de VSV’s bij het vormgeven van 
de subsidieaanvragen. 
- De coördinatoren van beide organisaties begeleiden de VSV’s bij het bijhouden van 
de voortgang (monitoring) en evaluatie van de te ontwikkelen bouwstenen. Tevens 
leggen zij de verbinding tussen de VSV’s en de regio’s bij het delen van kennis en 
kunde en de borging hiervan. Hierbij maken zij zoveel mogelijk gebruik van reeds 
bestaande kennis. 
- De VSV-coördinator van uw regio wordt zo snel mogelijk bekent gemaakt door de 
Federatie. 

 
 

Vraag 7 
Wie kunnen er aanspraak maken op subsidie? 
 
Antwoord: 
De subsidie aanvraag wordt ingediend namens de volgende partijen: 
- VSV’s (inclusief IGO’s) die een juridische entiteit zijn 
- Een VSV of meerdere VSV’s die nog geen juridische entiteit zijn, dienen in met 
behulp van een regionale penvoerder (een VSV met juridische entiteit, een juridische 
entiteit binnen een VSV, Regionale Consortia of andere regionale 
samenwerkingsorganisatie op het gebied van geboortezorg) 

 
 
Planning ZonMw 
 
29-04-2024: Opening subsidieronde 
16-05-2024: Online informatiemoment 9:30- 10:30 uur (2e nog in de planning) 

Daarna zullen de regio coördinatoren contact leggen met de VSV’s om 
het proces te helpen ondersteunen. 

15-07-2024: Deadline indienen van subsidieaanvragen 
Eind november: Besluit 
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Mogelijk moeten VSV’s nog kleine aanpassingen doen in hun aanvraag 
op verzoek van ZonMw alvorens de subsidie wordt toegekend.  

 
Informatie n.a.v. vragen 
Voor ieder VSV is een maximaal bedrag van 300.000 euro beschikbaar. 
Het is niet duidelijk of eerder gemaakte kosten met terugwerkende kracht kunnen 
worden gefactureerd. Omdat het traject relatief kort is en er al VSV’s gestart zijn zou 
dit wel wenselijk zijn. Hier zal navraag over worden gedaan en vervolgens 
teruggekoppeld naar de VSV’s. 
Indien VSV’s dit jaar in een fusie traject zitten moet er een apart gesprek plaatsvinden 
met ZonMw over de consequenties voor de subsidie aanvraag. 
 
Voor de toekenning van de subsidie is het van belang dat je kunt aantonen welk 
proces je hebt doorlopen, wat je bereikt hebt en waar je naar toe wil werken. Dit 
geldt met name bij bouwsteen 1. Het is niet zo dat er een bepaald doel behaald moet 
worden om in aanmerking te kunnen komen voor de subsidie. 
 
Met de NZA wordt gesproken over het feit dat VSV’s die nu geen entiteit zijn dat op 
termijn misschien alsnog moeten worden. Dat is nu nog niet duidelijk. Voor nu is het 
voldoende om met een penvoerder te werken. 
 
De eisen die gesteld worden aan een entiteit om subsidie te kunnen ontvangen 
volgen binnenkort via ZonMw.  
 
Monitoring en evaluatie samen met de coördinatoren zit in het traject verweven. 
Hierbij worden ook de financiële uitgaven geëvalueerd. 
Op de vraag wat er gebeurd als het VSV de financiële subsidie uitgaven niet kan 
verantwoorden en wat daar de gevolgen van zijn is nog geen duidelijk antwoord. Zon 
Mw komt daar later op terug. 
 
Er zal een kort overzicht met alle relevante punten worden rondgestuurd door 
ZonMw. 
Daar zal ook het 2e informatiemoment op vermeld worden. 
 
Een van de VSV’s heeft gevraagd of de Federatie inzichtelijk kan maken waar geld 
beschikbaar is voor de VSV’s. Denkend aan SPUC-gelden, IZA-gelden enz.  VSV’s zijn 
daar niet altijd bekend mee. Marije maakt een overzicht waar VSV’s aanspraak op 
kunnen maken. 
De landelijke coördinator en de regio coördinatoren hebben ook goed zicht op de 
mogelijkheden die er zijn op financieel gebied.  
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3.Preventie en Kansrijke Start 
 
Diverse kraamorganisaties en VSV’s nemen in de lokale coalities deel aan het landelijk 
actieprogramma Kansrijke Start. Hierbij wordt ingezet op sterke samenwerking 
tussen professionals in het medisch en sociaal domein en het informele netwerk. 
Bij bouwsteen 1 wordt ieder VSV ook bevraagd over de stand van zaken van die 
samenwerking.  
Het is heel divers hoe gemeenten dit programma ingeregeld hebben. VSV’s werken 
vaak in meerdere gemeenten en iedere gemeente heeft z’n eigen coalitie, die eigen 
plannen ontwikkeld. VSV’s hebben op dit moment niet de tijd en ruimte om te 
overzien wat iedere gemeente aan mogelijkheden heeft en contact te kunnen 
onderhouden met al die professionals. Tevens is het voor veel VSV’s ook nog niet 
duidelijk welke rol zij hierbij zelf kunnen spelen. Ook gemeenten hebben 
onvoldoende zicht op wat VSV’s voor hun kunnen betekenen. 
Door het implementeren van het basiskader door de VSV’s zullen al die verhoudingen 
inzichtelijker worden. 
 
 
4.Data, gegevensuitwisseling en ICT 
 
Data 
De data die aangeleverd worden aan Perined vinden we met elkaar nog niet helemaal 
betrouwbaar. De oorzaak ligt niet alleen bij Perined, maar ook bij de zorgverleners. 
Een deel van de 1e lijns data ontbreekt. In het begin was het niet duidelijk dat 
gegevens alleen aan Perined doorgestuurd werden als ervoor werd betaald. Niet 
iedereen is bereid te betalen voor het aanleveren, dat is eigenlijk ook niet wenselijk. 
Er wordt momenteel een oplossing gezocht voor de kosten, omdat de cijfers wel 
belangrijk zijn. 
Het zou mooi zijn als de achtergebleven cijfers van voorgaande jaren alsnog worden 
verwerkt zonder dat de VSV’s daar extra werk van hebben. 
 
Ook de gegevens over het aantal partussen in de afgelopen jaren zullen op korte 
termijn kloppend worden gemaakt. 
 
De KNOV en Perined hebben in kaart gebracht wat er met aangeleverde gegevens 
gebeurd tijdens de datajourney. De resultaten bevestigen het vermoeden dat er 
tijdens de verschillende verwerkingsstappen informatie verloren gaat of dat deze 
minder gedetailleerd gepresenteerd wordt. Perined is al bezig met het doorvoeren 
van aanpassingen om de kwaliteit van de data te verbeteren 
De NVOG wil ook starten met een datajourney voor de ziekenhuizen. Dat is echter 
nog complexer. 
 



 

Verslag ALV Federatie van VSV’s 22 maart 2024 
 

Een andere oorzaak is dat definities niet allemaal op dezelfde manier worden 
gehanteerd. Er is wel een handleiding voor om allemaal dezelfde taal te gaan 
spreken, maar die is niet bij iedereen bekend of gebruikt. Hierdoor worden dingen 
nog verschillend geïnterpreteerd en ingevoerd. 
 
Het is momenteel nog goed om je huidige data even te vergelijken met de data van 
voor 2021, om te zien of en waar er grote verschillen zitten. 
Data geven de organisatie zelfinzicht in de jaarcijfers en PDCA-cyclus, maar kunnen 
ook gebruikt worden voor informatie en onderbouwing aan cliënten. 
 
Indicatoren 
Iedereen is verplicht om de indicatoren aan te leveren aan het Zorginstituut. Omdat 
de indicatoren op dit moment nog niet betrouwbaar zijn is er uitstel aangevraagd 
voor het aanleveren ervan. 
 
PREM 
Om de kwaliteit van de zorg te verbeteren zijn niet enkel cijfers nodig, maar is het 
ook essentieel om te weten hoe cliënten hun zorg (hebben) ervaren. 
In Mijn Perined zijn al resultaten terug te vinden van je eigen VSV en ze te vergelijken 
met andere VSV’s. 
Het PREM is in 2023 ingevoerd, maar wordt nog verder door ontwikkeld. 
De federatie heeft afgelopen jaar een enquête uitgezet i.v.m. de vele vragen die er 
waren over de PREM. Sandra heeft naar aanleiding hiervan contact opgenomen met 
diverse personen en vragen beantwoord. 
Het bleek dat bij Orfeus het plaatsen van mailadressen in Excel erg omslachtig was. 
De handleiding is daarvoor nu aangepast. 
Er kwamen ook geregeld foutmeldingen bij het uploaden van de PREM, zonder dat 
duidelijk was waar de fout zat. Ook daar is naar gekeken. 
Tevens was het ontbreken van andere talen een probleem. Engels en Arabisch zijn op 
dit moment ook live en er wordt momenteel gewerkt aan Pools en Turks. 
De link voor de PREM is 30 dagen geldig. Er wordt gekeken of het mogelijk en 
wenselijk is om die periode te verlengen. 
 
Het Congres van Perined vindt plaats op 11 April op landgoed Zonheuvel in Doorn.  
Dit congres sluit goed aan bij het inzicht kunnen krijgen in je eigen data 
  
Indien jullie vragen hebben en/of meer informatie willen neem gerust contact op met 
Sandra,  
 sandra.simons@federatievsv.nl 
 
Babyconnect 

file:///C:/Users/marij/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/66OV9OV8/%20sandra.simons@federatievsv.nl
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Op dit moment wordt er op diverse plaatsen in het land gewerkt aan het 
implementeren en aansluiten van alle systemen. Daarnaast is er landelijk een DIG 
(Duurzaam Informatiestelsel Geboortezorg) opgesteld om te kijken hoe er in de 
toekomst omgegaan moet worden met ICT-vraagstukken in de geboortezorg. 
Diverse partijen zoals de NVOG, KNOV, BO, BEN en NvZ zijn hiervoor rollen 
toebedeeld. 
Een van de rollen is “functioneel beheer”, de organisatie van het geheel. Deze rol ligt 
nu nog bij Babyconnect en de partijen hebben aangegeven dat zij de Federatie de 
meest geschikte persoon vinden om die rol op zich gaat nemen, na beëindiging van 
het Babyconnect subsidieproject, eind 2024.  
Daarom wordt de volgende vraag aan de leden gesteld. 
 

Vraag 2 
Gaan de leden akkoord met een verkenning van rollen en financiën naar 
“Functioneel beheer” door de Federatie:  
 
Feedback leden: 
- Een centraal, landelijk servicepunt waar je snel antwoord krijgt op ICT vragen zou 
erg behulpzaam zijn voor de VSV’s/ de zorg. 
- De Federatie is een domeinoverstijgende partij. 
- De Federatie kan dit alleen aan als ze voldoende geschoold personeel hebben/ 
over kunnen nemen en er voldoende financiering wordt geboden i.v.m. het 
behoud van kennis. 
- De Federatie kan mogelijk de 9 coördinatoren van BC over nemen om het 
opgezette traject, dat nog niet af is, te vervolgen. 
- Naast het ICT-beheer is de 2e taak ook het contact en de communicatie met de 
werkvloer in de regio. Er wordt momenteel gekeken of er naast de regio 
coördinator van de NRCG en de regio coördinator van de Federatie ook een 
technisch coördinator nodig is voor de communicatie en het contact in de regio. 
- Het is ook goed als we als beroepsorganisatie/ eindgebruiker invloed kunnen 
uitoefenen op de machtige softwareleveranciers. Eigenaarschap in eigen hand 
houden biedt hierbij grote voordelen. 
- Een van de leden geeft aan het als een enorme verantwoordelijkheid en 
mogelijke valkuil te zien als de Federatie de taak op zich neemt.  
- Het is ook een risico als de overheid de ICT-taak op zich gaat nemen. Groot, log 
en ver van de werkvloer af. Voorgaande grote ICT-projecten zijn bij hun mislukt.  
- Er is geen alternatief als de Federatie het niet gaat doen. 
- Strategisch is het voor de Federatie nu mogelijk om strikte eisen te stellen, met 
name op het gebied van financiën, alvorens de taak op zich te nemen.  
- De Federatie heeft vele randvoorwaarden opgesteld. Een ervan is het niet 
hebben van een resultaatsverplichting. 
 



 

Verslag ALV Federatie van VSV’s 22 maart 2024 
 

Antwoord:  
De leden gaan akkoord met verkenning van de taak door het federatiebestuur, 
zonder besluitvorming 

 
 
 
Afsluiting 
 
Marije vraagt iedereen alstublieft de vacatures bij de Federatie te verspreiden in het 
eigen netwerk! 
De Federatie laat zo snel mogelijk weten wie de coördinatoren van het VSV zijn. 
 
De Subsidieaanvraag gaat open op 29 april, na de meivakantie zal er een Webinar 
worden verzorgd door de partners en in de week na de meivakantie krijgt u hulp in de 
regio. 
 
Iedereen wordt hartelijk bedankt voor zijn of haar aanwezigheid, de input en het 
actief meedenken. 
 
Volgende bijeenkomst van de Federatie zal worden gehouden op 4 oktober in 
Utrecht! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


